
Ονομάζομαι Καμέα Σοφία του Παναγιώτη και της Φωτεινής. Γεννήθηκα στις Φέρες
Έβρου.Από το 1983 δούλευα στην Εμπορική τράπεζα πέρασα απ'όλες τις βαθμίδες,
έγινα Διευθύντρια για πολλά χρόνια και μετά την εξαγορά της Εμπορικής Τράπεζας
από την Alpha Bank όπου και παρέμεινα Διευθυντρια.Το 2015 ανέλαβα την
Προεδρία του συλλόγου συνταξιούχων της Alpha Bank για μία πενταετία.


